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PROTOKÓŁ NR XXXIV/2021 Sesji Rady Gminy Siedlce. 
Sesja odbyła się w dniu 24 czerwca 2021 roku w Urzędzie Gminy Siedlce. 

 
 
Rada Gminy Siedlce liczy 15 Radnych. 
Na Sesji obecnych było: 13 Radnych. 
 
Godzina rozpoczęcia obrad: 13.00. 
 
Udział w obradach wzięli: 
 
1. Pan Henryk Brodowski  - Wójt Gminy Siedlce 
2. Pan Sławomir Jagiełło  - Zastępca Wójta 
3. Pani Barbara Rybaczewska  - Skarbnik Gminy 
4. Pani Dorota Dmowska – Paczuska - Sekretarz Gminy 
5. Pan Rafał Trochimiuk  - Radca Prawny 
6. Pani Barbara Myrcha  - Kierownik GOPS 
7. Pani Izabela Kuniewicz  - Dyrektor GOK 
8. Pan Dariusz Kierzkowski  - Prezes PWiK Sp. Z o.o. w Siedlcach 
9. Pan Stanisław Kaliński  - Przewodniczący Powiatowego Zrzeszenia Ludowych  

  Zespołów Sportowych 
 
XXXIV Sesję Rady Gminy Siedlce otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Rymuza, który na 
podstawie listy obecności stwierdził quorum, decyzje Rady będą prawomocne.  
 
Pan Stanisław Kaliński w podsumowaniu roku 2019 i 2020 na ręce Pana Wójta wręczył puchar dla 
Gminy Siedlce za zajęcie I miejsca za dla najbardziej aktywnej gminy pod względem sportowym.   
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 
Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji; 
2. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy; 
3. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2021 rok; 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Siedlce na rok 

szkolny 2021/2022; 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Leśna w miejscowości Wołyńce-Kolonia; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w miejscowości 

Golice-Kolonia; 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Golice; 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Błogoszcz; 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonej w miejscowości Golice; 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej w Lublinie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie projektu 
zmian w Regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Siedlce; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG 
Sp. z o.o.; 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ESV 
S.A.; 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
DOMTEL TELECOM Dariusz Dombek; 

19. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcach z/s w Chodowie za 2020 rok; 
20. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Siedlcach za rok 2020; 
21. Informacje Przewodniczącego Rady; 
22. Wolne wnioski, informacje; 
 
Przewodniczący Rady ze względu na obecność na obradach Sesji Rady Pana Prezesa PWiK zwrócił 
się z wnioskiem, aby punkt 14 dotyczący podjęcia uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania 
Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Lublinie Państwowego Gospodarstwa 
Wodnego Wody Polskie projektu zmian w Regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Siedlce zrealizować w pierwszej części w początkowej fazie i przesunąć na punkt 3.  
 
W wyniku głosowania: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 wniosek został przyjęty.  
  
Ad.2 
Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy. 
Uwag i wniosków do protokołu nie zgłoszono. 
Protokół z XXXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad.3 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej w Lublinie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie projektu zmian w 
Regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Siedlce; 
 
Pan Dariusz Kierzkowski Prezes PWiK Sp. Z o.o. w Siedlcach omówił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/434/2021 w sprawie przekazania do 
zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Lublinie Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie projektu zmian w Regulaminie dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Siedlce, została podjęta głosami: za - 12, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.4 
Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym 
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Informację z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym przedstawi Pan Henryk Brodowski Wójt 
Gminy Siedlce. Informacja została załączona do niniejszego protokołu.  
 
Ad.5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2021  rok; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Po wyczerpaniu dyskusji i udzieleniu wyjaśnień ze strony Urzędu Gminy uwag i wniosków do projektu 
uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/424/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Siedlce na 2021 rok,  została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/425/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Siedlce,  została podjęta głosami: za -12, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Siedlce na rok szkolny 
2021/2022; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Po wyczerpaniu dyskusji i udzieleniu wyjaśnień ze strony Urzędu Gminy uwag i wniosków do projektu 
uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/426/2021 w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie Siedlce na rok szkolny 2021/2022, została podjęta głosami: za - 11, przeciw 
– 0, wstrzymujące się – 2. 
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Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/427/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku 
o wypłatę dodatku energetycznego, została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.9 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 
wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/428/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku 
o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, 
została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Leśna w miejscowości Wołyńce-Kolonia; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/429/2021 w sprawie nadania nazwy ulicy 
Leśna w miejscowości Wołyńce-Kolonia, została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się 
– 0. 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w miejscowości 
Golice-Kolonia; 
 
Pan Sławomir Jagiełło omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
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Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/430/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości położonych w miejscowości Golice-Kolonia, została podjęta głosami: za - 12, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
Ad.12 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Golice; 
 
Pan Sławomir Jagiełło omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/431/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Golice, została podjęta głosami: za - 12, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 1. 
 
Ad.13 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Błogoszcz; 
 
Pan Sławomir Jagiełło omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny M. Walo wystąpił z wnioskiem o korektę brzmienia paragrafu 1 poprzez dodanie słowa 
„przetargu nieograniczonego”. 
W wyniku głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 wniosek został przyjęty. 
 
Innych uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/432/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Błogoszcz, została podjęta głosami: za - 12, przeciw – 
0, wstrzymujących się – 1. 
 
Ad.14 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
położonej w miejscowości Golice; 
 
Pan Sławomir Jagiełło omówił projekt uchwały. 
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Radny L. Woźnica poinformował, że po zasięgnięciu opinii przedsiębiorcy oraz rady Sołeckiej nie ma 
zastrzeżeń do zbycia tej nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/433/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Golice, została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Ad.15 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 
 
Pan Sławomir Jagiełło omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/435/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A, została podjęta głosami: za - 13, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.16 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. 
z o.o.; 
 

Pan Sławomir Jagiełło omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/436/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o, została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 
0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.17 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ESV S.A.; 
 

Pan Sławomir Jagiełło omówił projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/437/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ESV S.A, została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.18 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz DOMTEL 
TELECOM Dariusz Dombek; 
 

Pan Sławomir Jagiełło omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XXXIV/438/2021 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz DOMTEL TELECOM Dariusz Dombek, została podjęta 
głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.19 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcach z/s w Chodowie za 2020 rok; 
 
Pani Izabela Kuniewicz omówiła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcach 
z/s w Chodowie za 2020 rok. 
Uwag i wniosków do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcach z/s w Chodowie za 2020 rok 
zostało przyjęte bez uwag stosunkiem głosów: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
Ad.20 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Siedlcach za rok 2020; 
 
Pani Barbara Myrcha omówiła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w 
Siedlcach za rok 2020. 
Uwag i wniosków do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Siedlcach za rok 2020 zostało 
przyjęte bez uwag stosunkiem głosów: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
Ad.21 
Informacje Przewodniczącego Rady; 
 
Przewodniczący Rady poinformował o następujących pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 
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 Zawiadomienie o przetargu na „Budowę brakujących odcinków sieci wodociągowych i 
kanalizacyjnych na terenie gminy Siedlce”; 

 Zawiadomienie o przetargu na „Odbiór odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych i niezamieszkałych z terenu Gminy Siedlce”; 

 Postanowienie Rady Przedsiębiorczości w sprawie Polskiego Ładu; 

 Apel Rady Przedsiębiorczości w sprawie krajowego planu odbudowy; 

 Pismo Pana Adama Wiśniewskiego dotyczące wyjaśnienia braku nagrania fragmentu obrad 
Sesji Rady w dniu 28 maja 2021 roku. 

 
Ad. 20   
Wolne wnioski, informacje; 
 
W punkcie wolne wnioski poruszono następujące zagadnienia: 

 Udostepnienia Radnym harmonogramu badań profilaktycznych, które będą przeprowadzane na 
terenie gminy Siedlce; 

 Przygotowanie i przedstawienie harmonogramu z terminami przeprowadzania ankiet wśród 
mieszkańców gminy Siedlce dotyczących ewidencji źródeł ciepła oraz zamieszczenie na stronie 
internetowej rzetelnej informacji na czym te działania będą polegały; 

 Naprawienia i sprawdzenia stanu nawierzchni drogi biegnącej w kierunku Firmy Stadler; 

 Sprzedaży działek nr 841 i 509 położonych na terenie Ujrzanowa; 

 Przetargu na budowę placu zabaw w miejscowości Ujrzanów. 
 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXIV Sesji Rady 
Gminy Siedlce, dziękując wszystkim obecnym za udział.  
 
Na XXXIV Sesji Rady Gminy Siedlce zostały podjęte następujące uchwały: 
 

1.  XXXIV/424/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2021 rok; 

2.  XXXIV/425/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 

3.  XXXIV/426/2021 
w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Siedlce na rok 
szkolny 2021/2022; 

4.  XXXIV/427/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego; 

5.  XXXIV/428/2021 
w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 
oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego; 

6.  XXXIV/429/2021 w sprawie nadania nazwy ulicy Leśna w miejscowości Wołyńce-Kolonia; 

7.  XXXIV/430/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w 
miejscowości Golice-Kolonia; 

8.  XXXIV/431/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Golice; 

9.  XXXIV/432/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Błogoszcz; 

10.  XXXIV/433/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości położonej w miejscowości Golice; 

11.  XXXIV/434/2021 

w sprawie przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej w Lublinie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 
Polskie projektu zmian w Regulaminie dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Siedlce; 

12.  XXXIV/435/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PGE Dystrybucja S.A.; 

13.  XXXIV/436/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PSG Sp. z o.o.; 
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14.  XXXIV/437/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
ESV S.A.; 

15.  XXXIV/438/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
DOMTEL TELECOM Dariusz Dombek. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie Sesji Rady Gminy załączone do protokołu oraz 
zamieszczone na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Siedlce. 
            
 
 

                        Przewodniczący Rady 
 

                Andrzej Rymuza  
Protokolant 
Hanna Krzemińska 


